
 
 

 
 

Protokoll vid styrelsemöte tisdag 18/5 - 21 kl. 18:30  
Närvarande: Marie Englund, Johan Bryngelsson, Putte Näslund, Oscar 

Jacobsson, Mats Lidström och Ulrika Hübenette 
  

 
 

1  Mötesordförande Marie Englund hälsade välkommen och förklarade 
mötet öppnat. 

 
2 Dagordningen godkändes. 

 
3 Till sekreterare valdes Marie Englund 

 

4 Genomgång av fg protokoll (konstituerande och årsmöte). Frågan 
angående om Marie ska vara med i styrelsen lyftes (från årsmötet). Marie 

kan ta på sig rollen som kassör men vill inte sitta med i styrelsen annat än 
adjungerande. Ny styrelseledamot ska sökas till nästa årsmöte 

 
5  Rapporter: 

 Backe: ingen rapport 
 

Alpint: Säsongen slut 
 

Längd: Säsongen slut 
  

 
6 Ekonomi: Ligger på ett stadigt flöde. Inkomsten för uthyrning av 

konsult till VTG täcker upp alla kostnader för kansliet 

Ansökan om uteblivna intäkter för inställda tävlingar pga Covid-19 har 
skickats in till Skidförbundet.  

 
7  Kansliet: finns inte mycket att rapportera. Ska uppdatera hemsidan 

med alla från området som blivit uttagna till OS och landslagen 
 

8  Tävlingar 2020/21:  
Säsongen är slut och vi ser fram emot en ny (förhoppningsvis 

Corona-fri) ny säsong 
                                                        

        
9     Övriga frågor:  



Strategi 2025, handlingsplan. Två punkter har tagits fram som vi ska 

fokusera på. Marie ska skriva ihop en handlingsplan och skicka ut till 
styrelsen för godkännande. Bifogas protokollet när det är godkänt.  

 
Utskick till alla klubbar har skett angående Skidförbundets digitala möte 

om Tour 2026  
  

 
10 Nästa möte: i september. Kallelse skickas ut i mitten av augusti 

 
11 Mötesordförande förklarar mötet avslutat och tackar för visat intresse. 

 

 
 

 
Marie Englund 

Mötesordf. 
 


